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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 

 
 

STAVBA: :   „REKO komunikace Budyně n. O. – Koštice a most Břežany“ 

 
 

Místo konání:     Městský úřad Budyně n.Ohří, 

Termín konání:  28.7.2014 

Přítomni:  dle prezenční listiny, která je nedílnou přílohou tohoto zápisu. 

 

Dnešní jednání bylo svoláno ve věci opravy a uzavření mostu Břežany nad Ohří SO 202 reko mostu 

přes Ohři, vč. vedení objízdné trasy.  Zahájeno bylo seznámením přítomných s plánovaným 

postupem prací a seznámení se s problematikou dané věci.  

 

Od 9:00 řešení otázky přemostění: jednání se zástupci města, investora, projektantem, zhotovitelem  

 

Od 10:30 řešení DZ: jednání se zástupci města, investora, projektantem, zhotovitelem, PČR, OD Lov. 

 

Popis problematiky: 

 

- Za prvé, město požaduje vyřešení provizorního převedení pro pěší, cyklistické, osobní do 3,5t, 

autobusové a krizové dopravy, po dobu uzavírky. Argumentuje, že nebyla do této doby 

seznámena s postupem prací a že pouze byla pozvána v rámci UR, kde otázka uzavření mostu 

a objízdných tras nebyla řešena. Tedy Dočasné dopravní opatření, které je v DSP a je na tuto 

část PD v MÚOD v Roudnici vydáno povolení, oni neviděli ani nebyli účastni, jinak by 

s tímto nesouhlasili. Bez splnění této podmínky nebude z jejich strany, vydán souhlas.  

- Za druhé, zajištění vydání rozhodnutí podle § 24 a § 25 zákona č. 13/1997 ( uzavírka a zvl. 

užívání silnice ) od PČRDI je dle sdělení na dnešním jednání, neodsouhlaseno.  

- HMG na SO 202 ( zahájení dmtž vybavení mostu ). 

 

Bylo dohodnuto a sepsáno následující:  

 

1- Potvrzeno účastníky jednání, že bude snaha všech zainteresovaných stran zahájit takové kroky, 

které budou nápomocné pro vyřešení této problematiky. 

 

2- Zhotovitel sdělil, že je reálné zahájit samotné práce na demolici mostové části v kratším 

termínu než bylo avizováno. Zahájení demolice by bylo 03/2015 až po dokončení MK 

v 09/2015. V roce 2014 by probíhalo vyhotovení RDS a následná vlastní výroba nosníků. 

 

3- Po debatě, bylo navrženo, využití z fondu nedotknutelných zásob, provizorního mostu. 

Informace za spolupráce KUUK, paní Baierové a zhotovitele RDS. 

 

4- MěÚ Budyně, na základě dohody zaslala informace o vlastnících pozemků z obou stran mostu. 

První snímek je mapa KN a druhý snímek je mapa v původním pozemkovém katastru. 

Informace o pozemcích jsou jak v KN, tak i v původním PK. Přílohou zápisu. Dále zástupce 
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města přislíbil zkontaktování vlastníků, tak aby mohlo být uskutečněno místní šetření, za 

účasti investora, zhotovitele, TDI, a projektanta RDS.  

 

5- Při dnešním místním šetření bylo upřesněno plánované umístění provizorního přemostění. 

Bude využito stávající asfaltové plochy u Břežan, na druhém břehu, bude most veden mezi 

prostor vzrostlých stromů. 

 

6- Zhotovitel upozornil na nutnost kácení při reko mostu SO 202. Náletový porost a vytipované 

stromy a jejich pokácení je schváleno Povodím Ohře, žádost na MěÚ. Dnešního dne bylo 

zástupci města povoleno přidání do této žádosti i určeného stromu, který roste na plánovaném 

ZS stavby a komunikační plochy. Zhotovitel doplní do žádosti. Kácení bude provedeno ve 

vegetačním klidu 

 

7- SÚS projedná a následně zajistí přepočet zatížitelnosti ( hlavní mostní prohlídku ). Následně 

společně s OD Roudnice.n.L. bude dořešen následný postup havarijního stavu, s ohledem na 

HMP zpracované Ing. Hájkovou. 

 

8- PČRDI LT, upozorňuje, že je nutné upravit a předložit ke schválení DIO dle nových 

skutečností (nejlépe v jednom řešení zahrnout jak omezení při havárii, také i uzavírku mostu a 

převedení dopravy na dočasné přemostění.  

 

9- Práce spojené návrhem, projednáním provizorního přemostění aj. přidružené činnosti, bude 

řešeno samostatně. 

 

 

 

Další jednání k této problematice bude svoláno, dle potřeby, zástupcem TDI. 

 

 

 

Zapsal: Bc. Jan Jaša, TDI 
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